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On behalf of Dr. Corneil, Acting Medical Officer of Health/CEO / De la part de Dr Corneil, médecin hygiéniste par
intérim/Directeur exécutif
 
Good afternoon,
 
I am writing to follow up regarding questions about proof of vaccination and to make businesses aware of
the updated COVID-19 screening poster.
 
For more information, please see attached.
 
Please distribute as appropriate within your workplace. Should you have any questions or request for further
support, please do not hesitate to direct your inquiry to the THU COVID-19 line, 1-705-647-4305 / 1-866-747-
4305 ext: 7, or visit our website.
 
 
Bonjour,
 
Je vous écris pour faire un suivi concernant les questions sur la preuve de vaccination et pour informer les
entreprises de la mise à jour de l’affiche de dépistage COVID-19.
Pour plus de renseignements, veuillez voire la lettre ci-jointe.
Veuillez distribuer à l’ensemble de votre personnel au besoin. Si vous avez des questions ou vous avez besoin
d’appui supplémentaire, n'hésitez pas à adresser votre demande à la ligne COVID-19 des SST au 1-705-647-
4305 / 1-866-747-4305, poste 7, ou visitez notre site Web.

Dr. Glenn Corneil
Acting Medical Officer of Health/Chief Executive Officer
Timiskaming Health Unit
247 Whitewood Avenue, Unit 43
P.O. Box 1090
New Liskeard, ON P0J 1P0
Tel:   705-647-4305 ext: 2254
Fax:  705-647-5779
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February 2, 2022 


 


Good afternoon, 


 


I am writing to follow up regarding questions about proof of vaccination and to make businesses aware of the 


updated COVID-19 screening poster.  


 


Proof of vaccination update 


We wanted to provide clarification on these points: 


 Proof of previous infection or a recent negative test does not allow people to be considered fully 
vaccinated.  


 Paper proof of vaccination documents from out of country can still be accepted if the person’s name 
and date of birth on their identification matches their vaccination receipt. In the case of out of 
country residents, only non-Canadian passports and NEXUS cards may be accepted as ID. Ontario 
residents who received a Health Canada authorized COVID-19 vaccine outside of Ontario will be able 
to obtain a vaccination receipt through the provincial portal. 
 


A reminder that: 


 QR codes are now mandatory 


 Exemptions can only be shown through the QR code. 
 


The following resource documents have also been updated: 


 Timiskaming Health Unit Proof of vaccination support packet for workplaces 


 Government of Ontario guidance  


 Government of Ontario regulation  


COVID-19 Screening poster 


The COVID-19 screening poster has had major updates to reflect changes by the Government of Ontario. 


Businesses open to the public are required to have a screening poster visible at all entrances. It is a good idea 


to replace your business’s screening poster with the current version, available here: English, French. 


 


The Government of Ontario’s customer screening and worker screening tools have also been updated: 


 Customer screening: English .pdf file, French .pdf file, web version 


 Worker screening: English .pdf file, French .pdf file, web version 


Sincerely,  


 


 


Dr. Glenn Corneil, B.Sc., M.D., C.C.F.P., F.C.F.P. 


Acting Medical Officer of Health/CEO 
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Le 2 février 2022 


 


Bonjour, 


 


Je vous écris pour faire un suivi concernant les questions sur la preuve de vaccination et pour informer les 


entreprises de la mise à jour de l’affiche de dépistage COVID-19.  


Mise à jour de la preuve de vaccination 


Nous voulons apporter des clarifications sur ces points: 


• La preuve d’une infection précédente ou d’un test négatif récent ne permet pas aux personnes d’être 


considérées comme entièrement vaccinées. 


• Les documents de preuve de vaccination sur papier provenant de l’extérieur du pays peuvent toujours 


être acceptés si le nom et la date de naissance de la personne sur la pièce d’identité correspondent à 


leur reçu de vaccination. Dans le cas des résidents de l’extérieur du pays, seuls les passeports non 


canadiens et les cartes NEXUS peuvent être acceptés comme pièce d’identité. Les résidents de 


l’Ontario qui ont reçu un vaccin contre la COVID-19 autorisé par Santé Canada à l’extérieur de 


l’Ontario pourront obtenir un reçu de vaccination sur le portail provincial. 


Un rappel que : 
• Les codes QR sont maintenant obligatoires 
• Les exemptions sont indiquées que par le code QR seulement. 


 


Les documents de référence suivants ont également été mis à jour : 


• Trousse de soutien à la preuve de la vaccination des Services de santé pour les lieux de travail 


• Guide du gouvernement de l’Ontario  


• Règlement du gouvernement de l’Ontario 


 


Affiche de dépistage COVID-19  


 


L’affiche de dépistage COVID-19 a eu plusieurs revisions pour tenir compte des changements apportés par le 


gouvernement de l’Ontario. Les organismes ouverts au public sont tenus d’avoir une affiche visible à toutes 


les entrées. Vous pouvez remplacer l’affiche de votre entreprise par cette version courante, disponible ici: 


English, French. 


 


Les outils de dépistage pour les clients et les travailleurs du gouvernement de l’Ontario ont également été 


mis à jour : 


• Dépistage des clients: English .pdf file, French .pdf file, web version 


• Dépistage des travailleurs: English .pdf file, French .pdf file, web version 


Sincèrement,  


 


 


Dr Glenn Corneil, B.Sc., M.D., C.C.F.P., F.C.F.P. 


Médecin-hygiéniste par intérim/Directeur Exécutif 
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February 2, 2022 

 

Good afternoon, 

 

I am writing to follow up regarding questions about proof of vaccination and to make businesses aware of the 

updated COVID-19 screening poster.  

 

Proof of vaccination update 

We wanted to provide clarification on these points: 

 Proof of previous infection or a recent negative test does not allow people to be considered fully 
vaccinated.  

 Paper proof of vaccination documents from out of country can still be accepted if the person’s name 
and date of birth on their identification matches their vaccination receipt. In the case of out of 
country residents, only non-Canadian passports and NEXUS cards may be accepted as ID. Ontario 
residents who received a Health Canada authorized COVID-19 vaccine outside of Ontario will be able 
to obtain a vaccination receipt through the provincial portal. 
 

A reminder that: 

 QR codes are now mandatory 

 Exemptions can only be shown through the QR code. 
 

The following resource documents have also been updated: 

 Timiskaming Health Unit Proof of vaccination support packet for workplaces 

 Government of Ontario guidance  

 Government of Ontario regulation  

COVID-19 Screening poster 

The COVID-19 screening poster has had major updates to reflect changes by the Government of Ontario. 

Businesses open to the public are required to have a screening poster visible at all entrances. It is a good idea 

to replace your business’s screening poster with the current version, available here: English, French. 

 

The Government of Ontario’s customer screening and worker screening tools have also been updated: 

 Customer screening: English .pdf file, French .pdf file, web version 

 Worker screening: English .pdf file, French .pdf file, web version 

Sincerely,  

 

 

Dr. Glenn Corneil, B.Sc., M.D., C.C.F.P., F.C.F.P. 

Acting Medical Officer of Health/CEO 
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Le 2 février 2022 

 

Bonjour, 

 

Je vous écris pour faire un suivi concernant les questions sur la preuve de vaccination et pour informer les 

entreprises de la mise à jour de l’affiche de dépistage COVID-19.  

Mise à jour de la preuve de vaccination 

Nous voulons apporter des clarifications sur ces points: 

• La preuve d’une infection précédente ou d’un test négatif récent ne permet pas aux personnes d’être 

considérées comme entièrement vaccinées. 

• Les documents de preuve de vaccination sur papier provenant de l’extérieur du pays peuvent toujours 

être acceptés si le nom et la date de naissance de la personne sur la pièce d’identité correspondent à 

leur reçu de vaccination. Dans le cas des résidents de l’extérieur du pays, seuls les passeports non 

canadiens et les cartes NEXUS peuvent être acceptés comme pièce d’identité. Les résidents de 

l’Ontario qui ont reçu un vaccin contre la COVID-19 autorisé par Santé Canada à l’extérieur de 

l’Ontario pourront obtenir un reçu de vaccination sur le portail provincial. 

Un rappel que : 
• Les codes QR sont maintenant obligatoires 
• Les exemptions sont indiquées que par le code QR seulement. 

 

Les documents de référence suivants ont également été mis à jour : 

• Trousse de soutien à la preuve de la vaccination des Services de santé pour les lieux de travail 

• Guide du gouvernement de l’Ontario  

• Règlement du gouvernement de l’Ontario 

 

Affiche de dépistage COVID-19  

 

L’affiche de dépistage COVID-19 a eu plusieurs revisions pour tenir compte des changements apportés par le 

gouvernement de l’Ontario. Les organismes ouverts au public sont tenus d’avoir une affiche visible à toutes 

les entrées. Vous pouvez remplacer l’affiche de votre entreprise par cette version courante, disponible ici: 

English, French. 

 

Les outils de dépistage pour les clients et les travailleurs du gouvernement de l’Ontario ont également été 

mis à jour : 

• Dépistage des clients: English .pdf file, French .pdf file, web version 

• Dépistage des travailleurs: English .pdf file, French .pdf file, web version 

Sincèrement,  

 

 

Dr Glenn Corneil, B.Sc., M.D., C.C.F.P., F.C.F.P. 

Médecin-hygiéniste par intérim/Directeur Exécutif 
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